
van 

nan 

Datum 27-7-2023 10:37 

Onderwerp: 
Fwd: 

Overleg 
met 

College 
van B&W en Raad 

Bijlagen: 
Nieuwsbrief & van de bestuurstafel 

- 

Juli 2023.docx 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Dag, 

Ik heb 
gisterenavond 

contact met 

BN Enter) gehad 
en 

volgens 
hem hadden ze de brief 

(zie 

bijlage) 
naar de 

raadsgriffier gestuurd. 
Zoals ik 

begrijp 
wacht sv 

Enter 

op 
een 

uitnodiging. 
Ik 

weet 
dat sv 

Enter 

met een 

masterplan 
aan het 

schrijven 
is. 

(geanonimiseerd)

Met 

vriendelijke groet , 

Van: 

orn 

Datum: 
26 

jul. 
2023 22:22 

Onderwerp: 
Fwd: 

Overleg 

met 

College 
van 

B&W 
en Raad 

Aan: 

Ce: 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(@ gmail.com 

Date: di 18 
jul. 

2023 13:46 

Subject: Overleg 

met 

College 
van 

B&W 
en Raad 

To: 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Geachte heer 

GM (geanonimiseerd)

Op maandag 
10 

juli 
is het bestuur van sv 

Enter 
door het bestuur van 

Enter 
Vooruit 

bijgepraat 
over de ideeën 

die leven binnen Enter Vooruit ten aanzien van de 
mogelijke toekomstige ontwikkelingen op sportpark 

De 

Werf. 

Bijgevoegd 
het nieuwsbericht dat 

wij 
in 

overleg 
met Enter Vooruit 

afgelopen donderdag (nadat 
de leden van 

EV 
waren 

ingelicht) 
hebben 

gepubliceerd op 
onze website. 

Onder het laatste 
kopje (zie hieronder) 

hebben we 

aangegeven 
hoe 

wij 
als sv 

Enter 

op 
dit 

moment 

tegen 
de 

plannen aankijken: 

Het bestuur van sv Enter 
begrijpt 

heel 
goed 

dat het bestuur van Enter Vooruit dit moment 
aangrijpt 

om met een 

veel bredere 
kijk, 

als enkel vanuit de 
eigen vereniging, 

naar het 
toekomstige sportpark 

De 
Werf 

te 

kijken. 

Het 

bestuur van sv Enter heeft de 
ontwikkelingen aangehoord. 

Meer kan er nu 

nog 
niet over 

gezegd 
worden. Voor 

alle 
duidelijkheid 

er 

zijn geen 
initiatieven om 

te 
komen 

tot 
verdere 

samenwerking 
of een fusie 

tussen 
beide 

verenigingen. 
Zoals bekend is er nu een 

samenwerkingsverband 
voor de meiden van Enter Vooruit en sv Enter. 

Een 

samenwerking overigens 
die naar volle tevredenheid 

verloopt. 

(geanonimiseerd)



Van 
een 

verhuizing 
van sv 

Enter 
van 

Krompatte 
naar een andere locatie is 

op 
dit 

moment 
dus 

geen sprake. 

In 

de toekomst kun 
je 

niets 
uitsluiten, 

maar een 

dergelijk ingrijpend proces 
kan alleen 

slagen 
als alle betrokken 

verenigingen 
vanaf het 

begin volledig gelijkwaardig 
in de 

planvorming 
betrokken worden. 

Het bestuur van sv Enter is voornemens om binnenkort ook het 
gesprek 

aan te 

gaan 
met de Gemeente Wierden 

(burgemeester, 
wethouders en 

raadsleden) 
en 

gedachten 
uit 

te 
wisselen over de 

toekomstige ontwikkeling 
in de 

kern Enter betreffende de 
sportuitoefening 

en de daarvoor 
benodigde 

ruimte en middelen. 

Zoals 

aangegeven 
zou 

sv Enter 

graag 

in 
gesprek 

gaan 

met de Gemeente 
(College 

B&W en 

Raad) 
over de 

mogelijke toekomstige ontwikkelingen 
voor de 

sport 

in 
Enter. 

sv Enter en Enter Vooruit 
zijn 

immers de: 

- 

twee 

grootste verenigingen 
in 

Enter 

- 

twee 

verenigingen 
die het 

meeste 
onroerend 

goed (in 
bezit van 

ESF 
/ 
Gemeente) 

in 
gebruik 

hebben 

Het 
is daarom voor het 

toekomstige ‘Masterplan sport 

- 

kern 
Enter’ 

van 

groot belang 
dat ook de ideeën van sv 

Enter 
in deze fase bekend worden 

bij College 
van 

B&W 
en Raad. 

Graag 
verneem ik 

op 
welke 

wijze 
we 

tot 
een 

overleg 

met 

College 
van 

B&W 
en Raad kunnen komen. 

Met 

vriendelijke groeten, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


